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Kokouksen alussa kuultiin KOy:n Kemijärven Tövelin toimitusjohtaja Esa 
Pöyliön ja hallituksen puheenjohtaja Anita Ruokamon ajankohtaiskatsaus 
yhtiön taloudellisesta tilanteesta sekä Kemijärven Energia ja Vesi Oy:n 
toimitusjohtaja Timo Jokisen ajankohtaiskatsaus yhtiön strategiasta, 
toiminnasta ja organisaatiomuutoksesta. 
Merkittiin pöytäkirjaan, että Juhana Kelloniemi poistui Timo Jokisen 
ajankohtaiskatsauksen aikana klo 16.20 ja saapui takaisin klo 16.36. 
Kaupunginhallitus piti kokoustauon esittelyjen jälkeen klo 16.57-17.10. 
 
Käytiin keskustelu Itä-Lapin Kuntayhtymän johtajan valintaprosessista. 
 
Kaupunginjohtajan kehityskeskustelu toteutetaan 1.2.2025. 
 
Käytiin keskustelu kokouksessa 13.1.2025 muissa asioissa esitetystä 
vaatimuksesta ja sen toteutumisesta. 
 
Käytiin keskustelu koulukuljetusten kilpailutuksesta. 
 
Asusteen talon ostaminen ja purkaminen. Kaupan toteuttaminen voi edetä, 
määräraha varattu v. 2025 talousarvioon. 
 
Kemijärven brändikokemus matkailumessuilta. 


